



“一家盡興的  
非凡歡樂假期”

Unforgettable Family Vacation



金鑽尊享餐廳  
Gold Dining and Lounge

## 皇家套房系列 ROYAL SUITE CLASS

### 頂級家庭套房 ULTIMATE FAMILY SUITE

全新面積為261平方米的頂級家庭套房，設三間獨立睡房，是可供祖孫三代最多11人入住的私人居住空間。主人套房更設有一間延伸出海平面的無敵海景浴室，還有讓小朋友玩個痛快，從二樓睡房直接通向客廳的兒童滑梯。

Discover two stories of expansive accommodations and innovative thrills in the largest Ultimate Family Suite yet. With capacity of 11 guests, the 261m<sup>2</sup> suite will entertain your kids - to plunge into the day's adventures on their very own in-suite slide, while you soak up endless sea views from a luxurious spa-like Master Bathroom.

皇家套房系列將為客人提供豪華又難忘的旅遊體驗，備有專屬的樓層、餐廳、酒廊和休閒區域。星宿和天際禮遇客人同時還可於套房陽光甲板享受私人時光，於最佳位置觀賞日落。

Royal Suite Class provides luxury and unforgettable travel experience to suite guests, having exclusive floor access, elevator, private restaurant, and lounge area respectively. Star and Sky Class guests also have access to Suite Sun Deck, our private outdoor space that offers the best views of the sunset.

“盡享私人空間  
與午後陽光”

Ultimate suite enclave  
for Royal guests

# 非凡客房

## Contemporary Staterooms

不論您是全家總動員，攜伴出行，抑或是和朋友在海上歡聚，您都可以找到屬於自己的海上之家。我們為您精心準備了各種不同類型的房型，從海景房、露台房，到升級的套房，不論您選擇哪一款客房，都能體驗家的舒適與愜意。

Choose from our wide variety of staterooms that are perfect fit for any group size. From oceanview, balcony to the revived suite rooms, every stateroom will feel like home.

### ◀ 海景房 Oceanview staterooms

以前所未有的格局及最寬裕的享受空間，讓您無需移步即可欣賞璀璨海洋夢境。

Created with a special focus on the guest's comfort and relaxation, each oceanview stateroom configured with best possible space.

### ◀ 露台房 Balcony staterooms

旅遊達人的首選，坐擁寬敞的私人露台，飽覽浪漫海景，令您海上的家無比寫意。

Enjoy views of the ocean in private balcony, choose our most popular balcony staterooms.

### 套房 ▶ Suites

以優質的服務和舒適的住宿享受，為您締造昇華的體驗。

Get inspired by unparalleled comfort and service that elevates your accommodation to the next level.

